

LIGHT METAL AGE 轻金属时代（双月刊）-美国 1944 年创刊-

November/December 2013 Volume 71, No.6 **DIRECTORY**

第 71 卷 6 期（2013 年 11/12 月）目录

DIRECTORY-目录-

Expansion at Oswego to Fulfill Growing Needs of North American Automakers

Novelis*在美国纽约州的Oswego分厂增加两条薄板生产线，以满足北美汽车制造商的需求

Duffel's Diamond Mill Crowns Center Dedicated to Wide Auto Body Sheet

Aleris**在比利时的Duffel分厂增加一条薄板冷轧线，专门用来生产汽车用宽幅薄板

The Selection, Processing, and Application of 6000 Series Aluminum Extrusion Alloys – Part II

6000系列铝挤压合金的选择，加工和应用 – 第二部分

Denieli's First Aluminum Technology Forum – Rolling Forward into the Future of Aluminum

意大利Denieli举办了第一届铝技术论坛 – 漫步走向铝的未来

Aluminum in Road Transport Conference 2013

铝在2013年陆地交通会议上令人瞩目

80 Years Young – The Aluminum Association: Celebrating the Enduring Metal through Service and Leadership

美国铝协庆祝建会80周年，通过服务和领导，建立和巩固了铝作为可持续金属的地位

Pinda: Largest Rolling Facility in South America – Capturing Growth in Brazil with Ongoing Expansions

Pinda: 南美洲最大的轧制厂 – 通过扩展项目，抓住巴西的铝材增长机遇

Aluar Adds First-of-its-Kind Extrusion Press to Support Argentinian Demand

Aluar增加了一条 22/24 MN短行程***挤压机生产线来弥补阿根廷对铝材的需求

Publication: ISSN 0024 3345

刊号: ISSN 0024 3345, 网址: www.lightmetalage.com, E-mail: lma@lightmetalage.com

* Novelis-译者注

** Aleris-译者注

*** 译者注